

國立臺灣師範大學 臺灣語文學系 教師徵聘

公告日期：102 年 8 月 19 日

一、職級名額：助理教授以上專任教師 1 名。

二、資格：具博士學位，學位論文或代表著作與台灣文學、文化、或語言三者之一相關，並以具有跨領域研究經驗者為優先。同時應具備下列條件之一：

1. 三年內有正式出版專書，並須檢附審查意見與通過出版之相關證明。
2. 最近 3 年平均每年應有 1 篇論文發表(相當於 SCI、SSCI、TSSCI、EI、A&HCI、THCI Core 等級) 或經本院院務會議通過認可並經校教評會備查之學術期刊，請參閱以下網址：
http://www.ntnucla.com/main/index.php?option=com_content&task=view&id=374&Itemid=164
3. 最近三年至少主持一件國科會研究計畫。
4. 傑出專業實務表現，並檢附相關證明。

三、應繳資料：

1. 自傳與履歷 (含學經歷證件、證書影本與其他相關獲獎證明)，外國學經歷需經我國駐外館驗證。
2. (1)博士論文或代表著作
(2)近五年相關論著
以上兩項若為英文著作請附中文摘要。
3. 博士學位證書、修業成績單
4. 全部著作目錄
5. 曾經開設相關課程資料表 (須註明課程名稱、開設時間、校院系所等細目)
6. 擬開課程與課程綱要 (不限本系已開科目)。

*以上檢附資料皆須 1 式 3 份

四、申請時間：即日起至 10/31 日止 (郵戳為憑)。

五、應徵資料送達方式：

請將上述應繳資料郵寄至 10610 台北市和平東路一段 162 號 國立台灣師範大學台灣語文學系，並於信封註明「應徵台文系教師」。備審資料請自留底稿，恕不退件。同時請至本校人事室徵才網站登入應徵資料 (<http://pms.itc.ntnu.edu.tw/HireApp/>)。

六、聯絡電話：(02)7734-5516 傳真：(02)3365-2549

E-mail：tcll@deps.ntnu.edu.tw 聯絡人：吳佩臻助教

網站：<http://www.ntnu.edu.tw/TCLL/>

Full-Time Teaching Positions Available

Department of Taiwan Culture, Languages and Literature
National Taiwan Normal University
Taipei, Taiwan

August 19, 2013

Department of Taiwan Culture, Languages and Literature at National Taiwan Normal University in Taipei, Taiwan, invites applications for one full-time teaching positions at the level of assistant professor or above in one of the three fields of Taiwan culture, languages, or literature. Applicants with interdisciplinary experiences are preferred.

Qualifications:

Applicants should hold a doctoral degree in hand, with dissertation or representative publication in the field of interdisciplinary Taiwan studies, preferably with a research focus on cultural & creative industries and cultural policy, Taiwan aboriginal studies, or Hakka studies. In addition, applicants should meet one of the following requirements:

- 1) A formal publication record in the past 3 years (peer review report and certificate of approval should be enclosed).
- 2) At least three academic papers published within the past 3 years in such citation indices as SCI, SSCI, TSSCI, EI, A&HCI, THCI Core, or in academic journals authorized by the College of Liberal Arts at National Taiwan Normal University (http://www.ntnucla.com/main/index.php?option=com_content&task=view&id=374&Itemid=164).
- 3) At least one research project funded by National Science Council (NSC) in the past 3 years.
- 4) Other remarkable achievements with certificates.

Required documents: (all in 3 copies)

- 1) English statement of purpose (including expertise and self-introduction) and curriculum vitae (including certificates of educational qualification, previous employment and other supporting record).
- 2) Photocopy of Ph.D. diploma and official transcript.
- 3) Copy of Ph.D. dissertation or representative publication, together with relevant publications within the past 5 years. (Please enclose a Chinese abstract if the materials are in another language)
- 4) List of all publications.
- 5) List of courses ever offered (including course name, credit, department affiliated)

to, etc).

- 6) Syllabi of courses proposed to offer.

Note:

- 1) All documents mentioned above should be submitted in 3 copies.
- 2) Diplomas, transcripts and proof of employments obtained abroad must be verified by R.O.C. (Taiwan) overseas embassies or representative offices.

All application materials must be postmarked and sent out no later than **October 31, 2013**. Materials submitted will not be returned. **Moreover, please be sure to make an online application as well at <http://pms.itc.ntnu.edu.tw/HireApp/>.**

Please send your application materials, with words “Application for Teaching Position” marked on the package, to

Ms. Wu, Administrative Assistant

Department of Taiwan Culture, Languages and Literature

National Taiwan Normal University

No.162, Sec. 1, He-ping E. Rd., Taipei 10610, Taiwan

Further information can be obtained from Ms. Wu at

Tel: +886-2-77345516

Fax: +886-2-33652549

E-mail: tcll@deps.ntnu.edu.tw

Website: <http://www.ntnu.edu.tw/TCLL/>